
Kære Aicha Esdam, 
Tak for bekræftigelsen. Som supplement til oplysningerne i brevet kan jeg fortælle, at hvis banestrækningen 
blev renoveret med det af Banedanmark krævede beløb, så kunne der køres med 180 km/t, hvilket ikke just 
er gængs fart for veterantog. Hvis denne tilføjelse om muligt kan tilgå udvalgets medlemmer, ville det måske 
påvise det helt groteske i denne sag. 
med venlig hilsen 
Vigand Rasmussen 
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